

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN DECAPOLIS PROPERTIES Date: 30-07-2025 01:35:44 PM Subject: Withdrawal of resignation	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأردن ديكابوليس للأعلاك التاريخ: 30-07-2025 01:35:44 PM الموضوع: سحب استقالة
Resignation Withdrawal Later, the resignation submit ted by Eng. Tariq Nael Mansour Al-Hamouri, Vice Chairman of the Board of Directors, on July 9, 2025, and submitted to the company on July 13, 2025, was withdrawn on July 17, 2025, and he returned to his duties, in violation of the Chairman of the Board's instructions.	سحب استقالة لاحقا الى الاستقالة المقدمة من المهندس طارق نائل منصور الحموري نائب رئيس مجلس الادارة بتاريخ 2025/7/9 والمسلمة للشركة بتاريخ 2025/7/13 فقد تم الرجوع عنها بتاريخ 2025/7/17 وعاد لمزاولة مهامه لعدم توجيهها اصوليا لرئيس مجلس الادارة .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أسامة علي	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أسامة علي